
Zápis ze zasedání školské rady dne 30. ledna 2024 

Základní škola Turnov, Skálova 600, příspěvková organizace 

 

 Při zahájení zasedání školské rady bylo přítomno 6 členů školské rady z celkového 

počtu 6. Školská rada je usnášeníschopná. 

 

Poznámka: Novým členem školské rady je pan Ing. Tomáš Špinka. Mgr. Petra Houšková 
rezignovala na místo ve školské radě.  

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Jaroslav Koreň navrhl určit za ověřovatele zápisu paní Evu Budinovou a pana Zbyňka Miklíka, 

za zapisovatele Jaroslava Koreně. 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada určila za ověřovatele zápisu paní Evu Budinovou a pana Zbyňka Miklíka, za 

zapisovatele Jaroslava Koreně. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Jaroslav Koreň předložil ke schválení program jednání zastupitelstva školské rady: 

 

Program:  

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola zápisu z posledního zasedání školské rady 

4. Návrh opatření obecné povahy - Místní úprava provozu na místní komunikaci 

ul. Alešova v Turnově 

5. Různé 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada schvaluje program jednání. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu z posledního zasedání školské rady 

 

Jaroslav Koreň informoval, že zápis z posledního zasedání školské rady odeslal všem 

k připomínkám pan Michal Loukota. Jaroslav Koreň přečetl schválená usnesení z tohoto 

zápisu. K zápisu neměl nikdo z přítomných žádné připomínky nebo návrhy na doplnění. 

 

4. Návrh opatření obecné povahy - Místní úprava provozu na místní komunikaci ul. 

Alešova v Turnově 

 



Návrh opatření obecné povahy - Místní úprava provozu na místní komunikaci ul. Alešova 

v Turnově byl zveřejněn na úřední desce MěÚ Turnov od 20.12.2023 do 5.1.2024. Námitky a 

připomínky k tomuto návrhu je možné podávat do 5.2.2024.  

Na tento návrh opatření obecné povahy upozornil emailem členy školské rady pan Zbyněk 

Miklík. V návrhu opatření obecné povahy je navržen na místní komunikaci u základní a 

mateřské školy zákaz vjezdu motorovým vozidlům vyjma dopravní obsluhy a zaměstnanců 

školských zařízení. 

Členové školské rady společně prošli celou řešenou lokalitu. Po diskusi vyjádřili nesouhlas 

s navrženým opatřením obecné povahy. Dále se školská rada shodla na nutnosti projednat řešení 

dopravní situace v okolí ZŠ Alešova s MěÚ Turnov. 

 

Návrh usnesení:  

Školská rada nesouhlasí s Návrhem opatření obecné povahy - Místní úprava provozu na místní 

komunikaci ul. Alešova v Turnově, nesouhlasí s navrženým uzavřením ulice Alešova, a ukládá 

předsedovi školské rady tyto námitky odeslat Městskému úřadu Turnov, dopravnímu odboru. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

Školská rada ukládá předsedovi školské rady vyzvat Městský úřad Turnov, odbor dopravní, 

k jednání o řešení dopravní situace v okolí ZŠ Alešova například rozšířením parkovacích míst 

u Mateřské školy Alešova, u haly TSC a omezením vjezdu v předem stanovených hodinách. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

5. Různé 

 

Paní Oldřiška Korcová upozornila na nutnost pokračovat v diskusi v pedagogickém sboru 

týkající se omezení používání mobilních telefonů o přestávkách. Paní Oldřiška Korcová 

upozornila, že je obtížné vytrhnout děti po skončení přestávky z online her. Pro efektivní 

vyučování je nutné, aby byly děti během vyučování soustředěné. Ve školním řádu je uvedeno, 

že: „Mobilní telefony a další elektronická zařízení musí mít žáci během vyučovací hodiny 

vypnuty/ztišeny a uloženy v tašce. Žáci při vyučovací hodině mohou používat elektronická 

zařízení (audio přehrávače, mobilní telefony, tablety apod.) jenom s předchozím svolením 

vyučujícího, např. pro vyhledávání informací.“ Pan Michal Loukota uvedl, že diskuse již byly 

zahájeny. Zatím není definitivní stanovisko pedagogického sboru. Do konce února 2024 bude 

ukončena diskuse v pedagogickém sboru. V březnu budou osloveni rodiče dětí formou 

dotazníků. Vyhodnocení dotazníků bude představeno v rámci SRPŠ. Škola již v současné době 

nabízí pro děti vyžití, aby o přestávkách nebyly na mobilních telefonech. V prostorách školy 

byly instalovány stoly na stolní fotbal. 

 

Pan Michal Loukota informoval, že  

• na internetových stránkách školy jsou informace týkající se plnohodnotné základní 

školy na Turnově II. 

• v učebně polytechniky proběhne výměna světel, čímž bude, mimo jiné zajištěno, že 

stávající stavební povolení na rekonstrukci učeben bude i nadále platné. 

• dne 21.2.2024 od 17:00 proběhne setkání se zřizovatelem ohledně dopravně 

bezpečnostní situace u ZŠ Alešova. 



• bude zpracována studie na zřízení altánu na druhém stupni školy. Studie by měla být 

dokončena na jaře letošního roku a bude financována z prostředků školy. Financování 

realizace se předpokládá například z rezervního fondu. 

 

Pan Zbyněk Miklík informoval o jednání s firmou Batlička s.r.o., která je dodavatelem v rámci 

projektu Ovoce a zelenina do škol. Pan Zbyněk Miklík navrhl, aby bylo předem přesně 

stanoveno, v jaké dny budou děti dostávat ovoce a zeleninu v rámci uvedeného projektu. Pan 

Michal Loukota ověří u dodavatele stanovení přesných termínů vydávání ovoce a zeleniny a 

následně tuto informaci poskytne rodičům. Ovoce a zelenina bude vydávána ihned v den 

doručení od dodavatele. 

 

Pan Michal Loukota vyzval členy školské rady, aby emailem zaslali kontaktní informace, které 

budou chtít zveřejnit na internetových stránkách školy. 

 

Paní Vendula Bičíková upozornila na nutnost prověřit Městským úřadem Turnov bezpečnostní 

stav břízy u ZŠ Alešova. 

 

Jednání bylo ukončeno v 19:30. 

 

 

Účast: Ing. Tomáš Špinka, Ing. Zbyněk Miklík, Mgr. Vendula Bičíková, Mgr. Oldřiška 

Korcová, Ing. Eva Budinová, Ing. Jaroslav Koreň 

 

Host: Mgr. Michal Loukota 

 

Ověřovatelé: Ing. Eva Budinová, Ing. Zbyněk Miklík 

 

Zapisovatel: Ing. Jaroslav Koreň 

 


